
ZAPISNIK	

Sa	 sjednice	 Odbora	 za	 daljinsko	 jahanje	 održanog	 26.	 veljače	 2016.god.u	 prostorijama	 HKS-a.	
Sastanak	je	počeo	u	16.00	sati.	

Prisutni:	 Boško	 Milivojević	 predsjednik	 Odbora,	 Branko	 Kovačić	 predstavnik	 discipline	 i	 član	 IO-a,	
članovi	Josip	Trogrlić,	Milan	Palčić,	Bojan	Lipovac,	Marin	Samardžić,	Milan	Jurković.	

Ostali:	Damir	Samardžić,	predstavnik	KK	Ramarin	

Gosp.	Milivojević	pozdravio	je	prisutne,	konstatirao	kvorum	te	predložio	slijedeći:	

DNEVNI	RED	

1. Usvajanje	zapisnika	s	prošle	sjednice
2. Skupština	HKS-a
3. Izmjene	i	dopune	Pravilnika
4. Razno

Dnevni	red	jednoglasno	je	usvojen.	

Ad	1	

Zapisnik	s	prošle	sjednice	jednoglasno	je	usvojen.	

Ad	2	

Gosp.	Milivojević	prepustio	je	riječ	gosp.	Kovačiću	članu	IO-a	HKS-a.	

Gosp.	 Kovačić	 obavijestio	 je	 prisutne	 da	 će	 se	 19.03.2016.god.	 održat	 sjednice	 Redovne	 i	 Izborne	
Skupštine	HKS-a.	Na	Izbornoj	skupštini	uz	predsjednika	i	glavnog	tajnika	birat	će	se	i	Izvršni	odbor.	

Sukladno	Statutu	HKS-a	svaka	disciplina	ima	svog	predstavnika	u	IO-u	a	to	je	predsjednik	discipline	i	
mora	biti	izabran	prije	sjednice	Skupštine.	

Način	biranja	propisan	je	člankom	37.4.	Statuta	HKS-a.	

Predstavnik	može	 ali	 i	 ne	mora	 biti	 predsjednik	 discipline	 i	 predsjednik	Odbora,	 to	mogu	biti	 dvije	
različite	osobe.	Gosp.	Kovačić	rekao	je	da	je	na	Odboru	da	odluči.	

Gosp.	 Kovačić	 pozvao	 je	 sve	 članice	 koje	 se	 bave	 daljinskim	 jahanjem	da	 se	 obavezno	 odazovu	 na	
sjednicu	Skupštine.	



Gosp.	Milivojević	rekao	je	da	se	člankom	42.	Propisuje	izbor	predsjednika	Odbora	za	daljinsko	jahanje	
a	člankom	50.	izbor	predsjednika	discipline	odnosno	člana	IO-a.	

Gosp.	Milivojević	predložio	 je	da	 se	 izbor	predstavnika	ne	 radi	na	 samoj	 Skupštini	 	 već	da	 se	 izbor	
odradi	prije.	

Gosp.	Kovačić	osvrnuo	se	na	 izbor	predsjednika	Odbora	u	12	mjesecu	prošle	godine	 te	 rekao	da	 je	
predsjednik	 Odbora	 tada	 izabran	 upravo	 zbog	 nadolazeće	 Izborne	 skupštine	 te	 da	 je	 izbor	 bio	
sukladan	Statutu.	

Gosp.	 Lipovac	 rekao	 je	 da	 su	 svi	 bili	 suglasni	 s	 prijedlogom	 da	 se	 u	 tom	 periodu	 izabere	 v.d.	
predsjednika	odbora	no	da	nisu	bili	zadovolnji	odabirom	članova	odbora.	

Gosp.	Lipovac	je	napomenuo	kako	je	trebalo	vodit	računa	oko	datuma	Skupštine	odnosno	isti	uskladit	
s	kalendarom	natjecanja.	

Gosp.	Milivojević	 je	 rekao	da	se	vodilo	 računa	oko	utvrđivanja	datuma	no	da	nije	moguće	uskladiti	
baš	sa	svim	natjecanjima.	

Ad	3	

Gosp.	Milivojević	rekao	je	da	ne	bi	brzao	s	konačnim	donošenjem	Pravilnika	jer	isti	treba	biti	pažljivo	
izrađen.	Početkom	4	mjeseca	održat	će	se	seminar	iz	daljinskog	jahanja	te	predlaže	da	se	na	istom	
raspravi	o	Pravilniku.	

Izmjene	i	dopune	dostavljene	su	svim	članovima	Odbora.	

Gosp.	Milivojević	pitao	je	dali	postoje	kakve	primjedbe	i	dopune	na	Pravilnik.	

Gosp.	Lipovac	iznio	je	neke	od	svojih	prijedloga	korekcije	u	točkama	G.13.6.	i	G.16.1.,	2.1.	

Gosp.	Jurković	slaže	se	da	bi	pravila	oko	mentora	trebalo	pojednostaviti	zbog	nedostatka	mentora.	

Gosp.	Jurković	također	je	dao	prmjedbu	na	način	bodovanja	za	CC	odnosno	smatra	da	ne	bi	trebalo	
uzeti	u	obzir	svih	šest	kola	za	bodovanje.	Predlaže	da	ostane	pravilo	kao	i	što	je	bilo	u	trenutno	
važećem	pravilniku.	

Nakon	kraće	rasprave	odlučeno	je	da	ostaje	pravilo	kao	što	je	bilo	do	sad.	

Prijedlozi	i	dopune	bit	će	uneseni	u	konačan	prijedlog	Pravilnika.	

Ad	4	

Gosp.	M.	Samardžić	postavio	je	pitanje	zbog	čega	će	se	oba	seminara	iz	daljinskog	jahanja	održat	na	
Kukavici	a	ne	jedna	na	Kukavici	a	drugi	u	Garčinu	kako	je	odlučeno	na	Odboru.	Zanima	ga	tko	je	donio	
odluku	o	promjeni.	



Gosp.	Kovačić	rekao	je	da	je	politika	HKS-a	da	potiče	seminare	i	edukaciju	jer	se	jedino	tako	može	
napredovati.	Koliko	se	sjeća	rasprave	o	mjestu	održavanja	seminara	nije	bilo	na	IO-u.	Razlog	da	se	
oba	seminara	održe	na	Kukavici	je	što	bolja	priprema	za	nadolazeće	Balkansko	prvenstvu	u	
daljinskom	jahanju	koje	će	se	održat	na	Kukavici.	

Gosp.	Jurković	smatra	da	je	Kukavica	središnji	dio	za	sve	jahače	obzirom	na	raširenost	klubova	i	
jahača	po	cijeloj	zemlji	te	da	treba	gledat	na	kojem	području	su	reprezentativci.	

Gosp.	Milivojević	rekao	je	da	se	slaže	s	upitom	gosp.	Samardžića	no	da	u	trenutku	odluke	Odbora	nije	
bilo	gledano	da	će	seminar	ujedno	biti	i	priprema	reprezentacije.	

Gosp.	Milivojević	predložio	je	da	se	pošalje	službeni	upit	HKS-u.	Odbor	će	uputit	upit.	

Gosp.	Lipovac	i	gosp.	R.	Samardžić	smatraju	da	se	predstavnik	discipline	u	IO-u	bira	na	drugačiji	način	
nego	kao	što	je	izloženo	na	početku	sjednice	te	traže	tumačenje	Statuta.	

Gosp.	Kovačić	pročitao	je	dio	Statuta	koji	propisuje	izbor	predstavnika	odnosno	predsjednika	
discipline.		

Gosp.	Milivojević	predložio	je	gosp.	Lipovcu	i	gosp.	Samardžiću	da	službeno	od	HKS-a	zatraže	
tumačenje	Statuta.	

	

Nakon	što	su	iscrpljene	sve	točke	dnevnog	reda,	gosp.	Milivojević	zahvalio	je	prisutnima	te	završio	
sjednicu	u	17.00	sati.	

	

	

	


